

4月20日上海G类雅思 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/4/2021_2022_4_E6_9C_8820_E6_97_A5_E4_c4_4865.htm 4/20日在华师大参加G类考试,记

实: 听力V46/阅读V31/作文V70 听力不太记得,已有朋友贴出.

作文: 1, You have booked a holiday for you and your brother, but unfortunately your brother cant go,write a letter to your friend to

invite him to go with you.require: explain what happened, details of the holiday. tell him what he should bring. 2. Now there are more

and more television camera in shops and homes to monitor

customers and visitors. Some people think this is unhappy and not be trustes. Others think security is important than privacy.What do

you think?Require:explain your reason and use your own

experience. 这两道题都在新东方课堂上讲过,看来这会我们中大彩了。 口语开始是一些基本问

题name, homeland, friends, friendship, family, ectpart2(audiy.com)

: 1. 你每天都去找新闻吗? 2. 你喜欢用哪种媒体? 3. 哪类新闻你interested inpart3:General topic about news:whats the

most effective media to get news?What do you think for ordinary

people the most effective news media is?Whether all people will be interested in national or international news in your conuntry. etc. 总

体感觉不难,关键要自信,流畅地说出自己的想法.因为这是一场talk, at least you should have this feeling. and then you will not feel

bad after the oral test. 祝所有朋友好运. 100Test 下载频道开通,

各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com